
 
 

BRM.0012.7.7.2021 

 

Protokół Nr 26/2021 

posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego 29 lipca 2021 r.   

 

w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość  

______________________________________________________________ 

 

Czas z trwania posiedzenia: 9.30 – 9.40. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Ewa Podogrodzka, 

zastępca  przewodniczącej  - Lidia Stolarska, 

członek Komisji     - Jacek Bętkowski, 

członek Komisji   - Damian Polak. 

 

Listę obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Ewa Podogrodzka – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła, że  

w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Nie było. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad.  

3. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekty uchwał).  

4. Sprawy bieżące. 
 

Ad 3. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekty uchwał).  
 

Kamila Rochowiak – Pracownik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich: 

Przedstawiła 2 projekty uchwał: 

1) w sprawie powierzenia Przedsiębiorstwu Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej w Inowrocławiu spółce z ograniczoną odpowiedzialnością 

zadań własnych Miasta Inowrocław, który stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu, 

2) zmieniający uchwałę w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta 

Inowrocławia uprawnienia w zakresie stanowienia o sposobie ustalania albo 
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określania wysokości cen i opłat za usługi komunalne o charakterze 

użyteczności publicznej oraz  za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej Miasta Inowrocławia, który stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Strategii i Promocji Miasta: 

Mam tylko takie pytanie. Rozumiem, że wysokość opłat nie jest jeszcze określona? 
 

Kamila Rochowiak – Pracownik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich: 

Nie.  
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Strategii i Promocji Miasta: 

Otwieram dyskusję na temat pierwszego przedstawionego projektu uchwały 

w sprawie powierzenia Przedsiębiorstwu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

w Inowrocławiu spółce z ograniczoną odpowiedzialnością zadań własnych Miasta 

Inowrocław. 
 

Damian Polak – Członek Komisji Strategii i Promocji Miasta: 

Rozumiem, że stawki będą w późniejszym okresie ustalone przez Państwa i przez 

PGKiM, ale czy te opłaty będą wydane w formie zarządzenia Prezydenta na 

podstawie tej ustawy o Gospodarce Komunalnej i możliwości określenia tych opłat 

przez Prezydenta Miasta? Czy my jako Radni jeszcze na sesji będziemy się pochylać 

nad tymi stawkami i musimy je jeszcze zaakceptować?  
 

Kamila Rochowiak – Pracownik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich: 

Nie mam takiej wiedzy, jak dotychczas się to odbywało. Bardzo proszę o zadanie tego 

pytania na sesji Panu Naczelnikowi. 
 

Damian Polak – Członek Komisji Strategii i Promocji Miasta: 

Dobrze. Może Biuro Prawne odpowie na to pytanie.  
 

Lidia Stolarska – Członek Komisji Strategii i Promocji Miasta:  

Ja mam jeszcze takie pytanie. Jaka jest sytuacja finansowa w Pijalni Wód-Palmiarni 

i w Chacie Kujawskiej? 
 

Kamila Rochowiak – Pracownik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich: 

To jest raczej pytanie do organu prowadzącego, do Spółki.  
 

Lidia Stolarska - Członek Komisji Strategii i Promocji Miasta:  

Czyli Pani nie ma takiej wiedzy? 
 

Kamila Rochowiak – Pracownik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich: 

Nie. 
 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji Strategii i Promocji Miasta: 

Rozumiem, że Wydział Inwestycji tylko to wprowadza, bo skończył się ten okres jak 

budowaliście ze środków unijnych i tam była pewnie zależność, że po tym okresie 
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należy to przekazać jako zadanie własne Prezydentowi i określonej Spółce i to dlatego 

jest taki dokument zezwalający na dalsze czynności.  
 

Kamila Rochowiak – Pracownik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich: 

Do tej pory Spółka też prowadziła w ramach powierzenia, ale w związku z tym, że 

zakończył się ten okres trwałości i zakończył się okres obowiązywania też umowy 

użyczenia obiektu to należało wprowadzić nowe akty. Pojawiła się też możliwość 

pobierania tych opłat.  
 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji Strategii i Promocji Miasta: 

Jeśli nie ma więcej pytań to przechodzimy do głosowania.  
 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie powierzenia Przedsiębiorstwu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

w Inowrocławiu spółce z ograniczoną odpowiedzialnością zadań własnych Miasta 

Inowrocław?  
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja 

Strategii i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 16/2021 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie powierzenia Przedsiębiorstwu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Inowrocławiu spółce z ograniczoną 

odpowiedzialnością zadań własnych Miasta Inowrocław. 
 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji Strategii i Promocji Miasta: 

Otwieram dyskusję na temat drugiego przedstawionego projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta Inowrocławia 

uprawnienia w zakresie stanowienia o sposobie ustalania albo określania wysokości 

cen i opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz za 

korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej Miasta Inowrocławia.  
 

Jeśli nie ma pytań to przechodzimy do głosowania.  
 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Strategii 

i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 17/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta 

Inowrocławia uprawnienia w zakresie stanowienia o sposobie ustalania albo 

określania wysokości cen i opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności 

publicznej oraz  za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej Miasta 

Inowrocławia.  
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Ad 4. Sprawy bieżące. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Strategii i Promocji Miasta 

 

Ewa Podogrodzka 
 

 

Protokółowała: 

 

Monika Kozioł 

 


